

## KURZFRISTIGE RESERVIERUNGEN:

Können nur bei 100% Bezahlung des Zimmerpreises mittels Kreditkarte (VISA oder Mastercard) garantiert werden!

## BOOKINGS CLOSE TO ARRIVAL:

are only possible & guaranteed after full payment by credit card (VISA or Mastercard)

## RUNDUM SORGLOS:

Wir empfehlen Ihnen eine Reiserücktrittsversicherung direkt mitzubuchen, somit fallen für Sie keine Stornierungskosten an!

## ALL AROUND CARELESS PACKAGE:

Please add travel insurance when you book - you will not pay any fees when need to cancel!

## STORNIERUNGEN & ÄNDERUNGEN:

- Welche bis zu 31 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit einem Betrag von EUR 25,00 pro Zimmer berechnet
- Welche bis zu 14 Tage vor Anreisedatum erfolgen, werden mit 40 Prozent des Preises der gesamten Buchung berechnet.
- Welche 14 Tage vor Anreisedatum, bis zur Nichtanreise, erfolgen, werden mit 70 Prozent des Gesamtpreises der Buchung berechnet.

## CANCELLATION FEES:

- If cancelled or modified up to 31 days before date of arrival, a fixed amount of EUR 25 will be charged.
- If cancelled or modified up to 30 days before date of arrival, 20 percent of the total price of the reservation will be charged.
- If cancelled or modified up to 14 days before date of arrival, 40 percent of the total price of the reservation will be charged.
- If cancelled or modified later or in case of no-show, 70 percent of the total price of the reservation will be charged.

## FIXE RESERVIERUNG GILT:

Nach Erhalt Ihrer Anzahlung von mindestens 30% der Aufenthaltskosten  
Sparkasse Imst AG  
Sparkassenplatz 1 / A-6460 Imst  
IBAN AT85 2050 2000 0085 8233  
BIC SPIMAT21

## THE BOOKINGS ARE CONFIRMED:

Following the receipt of a 30% minimum deposit of the total amount due  
Sparkasse Imst AG  
Sparkassenplatz 1 / A-6460 Imst  
IBAN AT85 2050 2000 0085 8233  
BIC SPIMAT21

